
Skierniewice,  02.02.2023

Jan Czubatka

Radny Rady  Miasta

Skierniewice

                                                                                                                            Pan

                                                                                                                            Prezydent Miasta Skierniewice

                                                                                                                            Krzysztof Jażdżyk

Interpelacja

W imieniu  mieszkańców i  trosce  bezpieczeństwa przechodniów chodnikami,  zwracam się

ponownie o rozważenie przeprojektowania zieleni aby chodnik był odgraniczony pasem zieleni od

jezdni jak jest to w ul. kard. St. Wyszyńskiego.

                                                                                                                                           Z poważaniem

                                                                                                                                            Jan Czubatka


